

សេចក្តីជូនដំណឹងជាសាធារណៈ

ថ្ងៃទី ១ ខែមិថុនាឆ្នាំ ២០២០

ទីក្រុងឡងប៊ិចដាក់បំរាមគោចរទូទាំងក្រុងដែលនឹងចាប់ផ្តើមនៅ ម៉ោង ៤ រសៀលថ្ងៃនេះ

បំរាមគោចរនៅតាមតំបន់ពាណិជ្ជកម្មនានានឹងចាប់ផ្តើមនៅម៉ោង ១ រសៀល

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា - ដើម្បីរក្សាសុវត្ថិភាពសាធារណៈនៅថ្ងៃនេះទី ១ ខែមិថុនាទីក្រុងឡងប៊ិចបានដាក់បំរាមគោចរដែលនឹងចាប់ផ្តើមនៅតាមតំបន់ពាណិជ្ជកម្មនៅម៉ោង ១ រសៀលនិងនៅទូទាំងក្រុងនៅម៉ោង ៤ រសៀល។

គ្មានជនណាម្នាក់នឹងអាចធ្វើដំណើរលើផ្លូវសាធារណៈ រុក្ខវិថី ផ្លូវច្រក ឧទ្យាន ឬកន្លែងសាធារណៈណាមួយផ្សេងទៀតនៅក្នុងទីក្រុងឡងប៊ិចបានទេក្នុងរយៈពេលនៃបំរាមនេះលើកលែងតែមានការអនុញ្ញាត។ ចំពោះបម្រាមគោចរនេះ “ការធ្វើដំណើរ” រួមបញ្ចូលតែមិនត្រូវបានកំណត់ចំពោះការធ្វើដំណើរដោយថ្មើរជើង ការជិះកង់ ក្តារស្កឹ (skateboard) ការជិះម៉ូតូ រថយន្ត ឬប្រភេទនៃការធ្វើដំណើរផ្សេងទៀតឡើយ។

បុគ្គលិកអនុវត្តច្បាប់ បុគ្គលិកពន្លត់អគ្គិភ័យ អ្នកផ្តល់សេវាព្យាបាលបន្ទាន់ បុគ្គលិកពេទ្យគ្រោះអាសន្ន ជនស៊ីវិលដែលចូលរួមក្នុងការងារប៉ូលីសឬការងារបន្ទាន់ អ្នកដែលត្រូវការការសង្គ្រោះបន្ទាន់ បុគ្គលដែលធ្វើដំណើរទៅនិងមកពីកន្លែងធ្វើការរបស់ពួកគាត់ និងអ្នកសារព័ត៌មានត្រូវបានលើកលែង។ ការធានាសុវត្ថិភាពនិងសម្ងាត់ដល់អាជីវកម្មនឹងត្រូវបានលើកលែងផងដែរ។

នៅថ្ងៃទី ៣១ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០២០ លោក Tom Modica ប្រធានក្រុងក្នុងនាមជានាយករដ្ឋមន្ត្រី ការពារសិរិលនៃទីក្រុងឡុងប៊ិចបានប្រកាសភាពអាសន្នក្នុងតំបន់នៅឡុងប៊ិចនិងបានបញ្ជាឱ្យមាន បម្រាមគោចរតាមអំណាចដែលមានចែងក្នុងក្រមក្រុង។

នៅថ្ងៃទី ៣០ ខែឧសភាឆ្នាំ ២០២០ ដោយសារសកម្មភាពអស្ថិរភាពសិរិលនិងធនធានក្នុងតំបន់មានកំ រិតអភិបាលរដ្ឋ Gavin Newsom បានប្រកាសភាពអាសន្នក្នុងតំបន់សម្រាប់ខោនធី Los Angeles ហើយបានដឹកនាំប្រជាជនទាំងអស់ឱ្យធ្វើតាមដំបូន្មានរបស់មន្ត្រីសង្គ្រោះបន្ទាន់ក្នុងតំបន់។ ច្បាប់ក្រមនៃ ទីក្រុងឡុងប៊ិចលេខ 2.69 ផ្តល់សិទ្ធិអំណាចដល់ប្រធានមន្ទីរការពារសិរិល (ប្រធានក្រុង) ឱ្យប្រកាសពី ភាពអាសន្នក្នុងតំបន់នៅពេលដែលទីក្រុងត្រូវរងផលប៉ះពាល់ឬទំនងនឹងរងផលប៉ះពាល់ដោយគ្រោះ មហន្តរាយឬភាពអាសន្នធំដោយមានការផ្តល់សច្ចាប័នពីក្រុមប្រឹក្សាក្រុងក្នុងរយៈពេល ៧ ថ្ងៃឬក្នុង ករណីដែលក្រុមប្រឹក្សាមិនស្ថិតក្នុងវគ្គប្រជុំ។

បំរាមគោចរនឹងមានប្រសិទ្ធិភាពរហូតដល់ម៉ោង ៥ ព្រឹកថ្ងៃទី ២ ខែមិថុនាឆ្នាំ ២០២០ លើកលែងតែ មានការពន្យារពេលប្រសិនបើស្ថានភាពចាំបាច់។

ការសាកសួររបស់អ្នកសារព័ត៌មានអាចបញ្ជូនទៅកាន់មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួមនៃទីក្រុងឡុងប៊ិចនៅលេខ 562.570.NEWS ឬតាមអ៊ីមែលទៅកាន់ jic@longbeach.gov។

###